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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 31. 10. 2022 

 

Přítomni MgA. Michálek, JUDr. Valová, doc. Francán, doc. Hlavica, MgA. Indrák, Ph.D., prof. Macková, 

prof. Medek, MgA. Petr, Ing. Valentová, MgA. Vodička, prof. Willi, MgA. Polášková 

Omluveni: Ing. Vondráčková 

 

Informace rektora:   

➢ Setkání s ministrem kultury Mgr. Martinem Baxou proběhne 3.11. ve 13.30 v pracovně rektora.  

➢ Setkání JMS – změna termínu z 28.11. na 5.12. v Divadle na Orlí. 

➢ Zasedání SR JAMU proběhne 25.11. v pracovně rektora. 

➢ Po skončení KR proběhne schůzka ohledně zvýšení kolejného s ředitelem Astorky. 

➢ Poděkování děkanům za dodání materiálů – viz předešlé zápisy.  

➢ Dotaz na oslavy 17.11. jak z historického hlediska probíhaly na JAMU? Diskuse.  

➢ Vyhlášeno rektorské volno na 23.12.  

➢ Vánočníček – do 10.11. vyjádření děkanů, jakou formu si představují. 

➢ Žádost doc. Mgr. Igora Dostálka, vedoucího ateliéru činoherního herectví – v řešení. 

 

Informace kvestorky:  

➢ Energie – soutěžení marží za cenu energií na burze. U plynu a el. energie bude započítávaná 

denní spotřeba, hodinové odpočty podle kurzu eura. Budovy, které mají větší odběr padnou do 

možné regulace – může docházet k vypínání – tento charakter mají všechny budovy kromě DF. Ve 

13 hod. proběhne schůzka. 

➢ Finalizují evropské projekty – zkušenosti s řešením je třeba projednat na hodnotící schůzce 

k projektům pro využití v rámci přípravy nových projektů JAK – termín přelom listopad/prosince, 

bude upřesněno na příštím KR. 

➢ Schůzka nad první výzvou OP „nábyteček“, doktorandi – možnost požádat až o 40 mil. Kč. Ing. 

Körmendyová osloví děkany a tajemníky. Průběhová výzva týkající se let 2023-2025. 

➢ IS – nutné brát jako základní informační systém, dochází k propojení IS a SAP v personální oblasti. 

Nutné si upřesnit pravidla při uzavírání dohod a smluv na fakultách – bude projednáno 

v Ekonomické komisi.  

➢ Elektronické karty pro absolventy – mění se softwarové informace, do konce listopadu bude 

vyřešeno na MU, v prosinci snad na JAMU. 

➢ Výběrové řízení na Metodika spisové služby proběhne 3.11., do konce týdne probíhá sběr přihlášek 

na Vedoucího ekonomického oddělení.  

 

DF:  

➢ Informace o premiéře Radůz a Mahulena v Martě 24.10. a Metro(nom) v DnO 20.10. 2022. 

➢ Studenti z Ukrajiny – jsou financováni MŠMT do konce roku 2022, z dotací zbývá 28 tis. Kč z daru 

Jihomoravské ukrajinské aktivity a 42 tis. Kč na transparentním účtu JAMU. Doc. Francán se zeptal 

na řešení financování ukr. studentů od 1. 1. 2023. 
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HF:  

➢ Petice 40 studentů za otevření budovy HF kvůli individuální přípravě – fakulta bude zpřístupněna 

v časech a termínech, kdy probíhají pronájmy nebo aktivity Hudební fakulty, v ostatních termínech 

se otevírá v tradičních časech. Systém se vyhodnotí na konci kalendářního roku 2022. 

➢ Personální a kariérní plány – představení systému na anonymizovaném základě jedné katedry: 

úvazkový systém je motivačním principem. V diskusi se ukázala důležitost citlivé ústní komunikace 

s pedagogy, aby personální strategie byla živá. 

➢ Návrh na čerpání ze sociálního fondu – sleva/kredit na MHD – bude prověřeno.  

➢ Proděkan Likin je ochoten spolupracovat na analýze a na formování strategie internacionalizace. 

Postup analýzy bude sladěn s pror. M. Indrákem.  

➢ V současné době vyšla na Hudební fakultě nabídka podporovaných výjezdů pedagogů.  

 

Informace pror. Mackové: 

➢ CRP – s UK nastavení standardů pro distanční výuku, v úterý proběhla schůzka. 15.11. proběhne 

schůzka s ostatními VUŠ, CRP s MU – doplněn materiál. 

➢ Konference v Praze 20.- 21.11. ohledně Předsednictví v radě EU evropská strategie pro 

vysokoškolské vzdělávání – bude rozesláno na fakulty. 

 

Informace pror. Medka: 

➢ 6.-7.11. proběhne v rámci českého předsednictví setkání představitelů evropských univerzit 

s welcome rautem na HF a následným společenským večerem v MG, JAMU zajišťuje kulturní 

program.  

➢ Workshop od Karoliny Gondkové Profily studijních programů dne 11.11. od 10-14 hod. – účastní 

se paní kvestorka. 

➢ Prof. Prchal poslal děkovný dopis.  

➢ PRSZ – vyjádření z fakult do 8.11. 

➢ CRP – ujasnění v Udržitelnosti, Etiky z MU, Festivaly a přehlídky dodány dnes. 

 

Informace pror. Hlavici:  

➢ TAČR vyhlásil novou veřejnou soutěž SIGMA – Dílčí cíl 3 – Podpora inovačního potenciálu 

společenských věd, humanitních věd a umění. Termín podávání projektů do 14.12. Bylo by velmi 

dobré, kdyby JAMU i nadále byla úspěšná. 

➢ Probíhá Týden Akademie věd – účastní se zástupci obou fakult (P. Lyko, A. Jochmanová) 

➢ Účast JAMU na projektu Evropské kachny dne 3.11. 

 

Informace pror. Indráka:  

➢ Dotace na ukrajinské a běloruské studenty – žádost na finanční podporu ukrajinských studentů 

v tomto semestru byla podána a na běloruské studenty bude podána do konce týdne. 

➢ 25.10. - účast a prezentace výstupů na závěrečném setkání CRP Virtuální Mobility v Ostravě.  

➢ Průkaz ALIVE absolvent / Alumni – čekáme na technické řešení ze strany MU pro integraci do ISu 

JAMU. Pokud vše půjde dobře, mohli bychom do konce roku mít podepsat smlouvu. Absolventskou 

kartu budeme využívat jen v digitální podobě a bude spojena s řadou benefitů ALIVE programu: 

https://www.isic.cz/slevy/cr/?dmCardType=alive&dmLimit=9&dmSeed=1282&dmDisplay=images 

https://www.isic.cz/slevy/cr/?dmCardType=alive&dmLimit=9&dmSeed=1282&dmDisplay=images
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➢ 27.10. – účast na prvním jednání pracovní skupiny věnující se problematice získávání zahraničních 

studentů pro inovační ekosystém #brnoregion. 

 

Informace Astorka:  

➢ V průběhu druhé poloviny září a říjnu probíhal audit hospodaření Astorky, který neshledal žádná 

závažná pochybení a drobné nedostatky budou napraveny v dohledné době. Bylo doporučeno, 

aby byl vyřazen majetek bývalého gastro provozu. 

➢ Ve středu 26.10. byly za Astorku odevzdány podklady pro letošní inventarizaci majetku.  

 

 

 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 14. 11. 2022 v 10:30 hod. v pracovně 

rektora.  

 

 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                     verifikoval: MgA. Michálek a vedení 


